

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE MEDITERRANEAN &amp; GULF INSURANCE COMPANY-JORDAN P.L.C Date: 16-01-2025 09:25:41 AM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتوسط والخليج للتأمين-الأردن التاريخ: AM 09:25:41 2025-01-16 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>THE MEDITERRANEAN &amp; GULF INSURANCE COMPANY-JORDAN P.L.C announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة المتوسط والخليج للتأمين-الأردن عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p><b>Material Event</b></p>	<p><b>الحدث الجوهري</b></p>
<p>Date of event: 15-01-2025</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 2025-01-15</p>
<p>Material changes in the Company's shares ownership, which affect the control of the Company</p>	<p>التغيرات الهامة في ملكية اسهم الشركة التي تحدث تغييراً في السيطرة عليها</p>
<p>On January 15, 2025, a deal was finalized for the sale of 2312158 shares of Al-Manasir Group for Industrial and Commercial Investments in the Mediterranean and Gulf Company-Jordan. This transaction was approved unanimously by the shareholders during the Extraordinary General Assembly meeting held on November 7, 2024. The buyer is the Mediterranean and Gulf Insurance and Reinsurance Company Lebanon</p>	<p>في تاريخ 2025/1/15 تمت صفقه بيع اسهم شركة مجموعة المناصير للاستثمارات الصناعية والتجارية والبالغة 2312158 سهم في شركة المتوسط والخليج-الأردن لشركة المتوسط والخليج للتأمين وإعادة التأمين (لبنان) وذلك بعد موافقة الهيئة العامة بأجماع المساهمين على تنفيذ واتمام الصفقة وذلك في اجتماع الهيئة العامة غير العادي الذي عقد في تاريخ 2024/11/7.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rafat Abdallat</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rafat Abdallat</p>